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                                            PROTOKÓŁ NR XII/2019                               -projekt- 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 25 października 2019 roku 

 

XII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XII sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad . 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wprowadzenie do  porządku obrad projektu 

oświadczenia w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat realizacji projektu 

pn.: „Bezpieczna Przystań – utworzenie i zapewnienie funkcjonowania Dziennego Domu Pomocy w 

Tyńcu Małym”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Kto z państwa jest za wprowadzeniem 

do porządku obrad projektu oświadczenia w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce 

na temat realizacji projektu pn.: „Bezpieczna Przystań – utworzenie i zapewnienie funkcjonowania 

Dziennego Domu Pomocy w Tyńcu Małym”? 

Za – 12 osób/ 12 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Punkt zgłoszony przez pana Wójta 

wpisujemy  jako punkt 29 porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa wnioskuje żeby 

punkt 20 dać w miejsce punktu 21 a 21 w miejsce 20. Nielogiczne byłoby przyjmowanie planu 

miejscowego zagospodarowania bez wcześniejszego przyjęcia zmiany studium. /…/ 
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Radca prawny Monika Pacholska: Nie ma to znaczenia od strony prawnej. 

Na salę obrad przyszedł radny Adrian Łukowicz. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Kto z państwa jest za zmianą 

kolejności projektów uchwał przedstawioną przez przewodniczącego komisji rolnictwa? 

Za – 13 osób/ 13 obecnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 12 głosami /13 obecnych, przy 1 osobie wstrzymującej się od 

głosu - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1.Otwarcie XII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Prezentacja - Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za lata 2017-

2018.   

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych innych 

form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Kobierzyce oraz ustalenia trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/577/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

marca 2014 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach i wyodrębnienia jednostek 

organizacyjnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu 

Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w 

Tyńcu Małym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki 

pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony 

do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowość Kobierzyce przy ul. Witosa 15. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/155/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 16 
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października 2015 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich należących 

do gminy Kobierzyce zmienionej Uchwałą Nr XXV/471/17 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 kwietnia 

2017 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Wrocławskim umów 

partnerskich o realizacji zadania -inwestycji pn. Budowa drogi publicznej, docelowej drogi powiatowej 

wraz z przebudową ronda w Małuszowie, w ciągu drogi krajowej nr 35 oraz przebudową ul. 

Energetycznej, w gm. Kobierzyce" 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowej części ul. Irysowej w północno-wschodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej, Inwestycyjnej i Pogodnej w południowo-

zachodniej części wsi Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w środkowo-wschodniej części obrębu Ślęza. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIII/416/17 z dnia 27 

stycznia 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sadowniczej w południowo-środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/89/2019 z dnia 28 

marca 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

24.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/90/2019 z dnia 28 

marca 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

25.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLI/823/18 z dnia 24 

sierpnia 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ludowej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXXVIII/741/18 z dnia 

24 maja 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej i Świdnickiej w południowo-zachodniej części wsi 

Tyniec Mały. 

27.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/57/2019 z dnia 25 
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stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Lipową a ul. Ślężańską w południowo-zachodniej 

części wsi Wierzbice. 

28.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

29. Podjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat realizacji 

projektu pn.: „Bezpieczna Przystań – utworzenie i zapewnienie funkcjonowania Dziennego Domu 

Pomocy w Tyńcu Małym”. 

30. Interpelacje radnych. 

31.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

32.Zapytania radnych i sołtysów. 

33.Wnioski i sprawy różne. 

34.Komunikaty Przewodniczącej. 

35.Zakończenie obrad.                                                                 

                                           

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XI  Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób/ 13 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Prezentację - Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za lata 2017-2018 

przedstawili przedstawiciele firmy Progeo – Paweł Lewicki, Marta Gaworecka. 

Radny Wiesław Muraczewski: Czy mamy porównanie procentowe jak zmienił się poziom 

zanieczyszczenia powietrza po wymianie źródeł energii? 

Paweł Lewicki firma Progeo: Nie mamy punktu pomiarowego na terenie gminy. Na pewno jest lepiej 

ale na to się składa zmiana powietrza w kilku gminach. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć; Pracujemy nad tym, żeby mieć w gminie takie miejsca pomiarowe. 

Sytuacja się poprawia ale do doskonałości daleko. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Dziękuję za raport, widzimy jakiego 

rzędu są to wydatki i myślę, że dalej będziemy szli w tym kierunku. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

XII/236/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/237/2019  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/238/2019  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Kobierzyce oraz ustalenia trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 



7 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/239/2019  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/577/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

28 marca 2014 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/240/2019  w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach i wyodrębnienia 

jednostek organizacyjnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/241/2019  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii 

Panny w Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia 

Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/242/2019  w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/243/2019  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowość Kobierzyce przy ul. Witosa 15. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Gminy Wiesław Muraczewski: Odnosimy się do wszystkich świetlic a brakuje zapisu 

dotyczącego świetlicy na ulicy Przystankowej w Ślęzy , która nie jest w zarządzie sołtysa tylko 

Kobierzyckiego Ośrodka Kultury. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/244/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XI/155/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 16 

października 2015 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

należących do gminy Kobierzyce zmienionej Uchwałą Nr XXV/471/17 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 kwietnia 2017 r 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Radosław Jankiewicz: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/245/2019  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Wrocławskim umów 

partnerskich o realizacji zadania -inwestycji pn. Budowa drogi publicznej, docelowej drogi 

powiatowej wraz z przebudową ronda w Małuszowie, w ciągu drogi krajowej nr 35 oraz 

przebudową ul. Energetycznej, w gm. Kobierzyce" 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę o powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Zaproponowano następujące kandydatury: 

1. Anna Trojanowska-Zochniak 

2. Adrian Łukowicz 

3. Adam Raś 

 

Czy są inne propozycje? Brak. Czy Państwo - kandydaci wyrażacie zgodę ? Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Wobec tego przystępujemy do głosowania: 

 

Kto z państwa radnych jest za zaproponowanym składem Komisji Skrutacyjnej? 
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Głosowanie: 

Za 11 osób 

3 osoby wstrzymały się od głosu / członkowie Komisji Skrutacyjnej/ 

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory ławników na kadencję 2020- 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych 

wyborów /załącznik nr 3/. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/246/2019 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady. Stwierdzam, że 

Rada ma quorum i jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr XII/247/2019  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w środkowej części ul. Irysowej w 

północno-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/248/2019  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej, Inwestycyjnej i 

Pogodnej w południowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały; przy 4 osobach „za”, 1 osobie „przeciw” i 1 osobie wstrzymującej się 

od głosu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski zabrał głos odnośnie zmian studium.   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i 1 osobie „przeciw”  

podjęła uchwałę 

nr XII/249/2019  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – przy 3 osobach „za”, 1 osobie „przeciw”. Komisja zgłosiła następujące 

wnioski: 

1. Media na koszt inwestora 

2. Obsługa komunikacyjna z ulicy Lipowej, zakaz z ulicy Głównej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

DYSKUSJA 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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11 głosami „za” przy 2 osobach „przeciw”  

podjęła uchwałę 

nr XII/250/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w środkowo-wschodniej części obrębu 

Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/251/2019  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIII/416/17 z dnia 

27 stycznia 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sadowniczej w południowo-

środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/252/2019  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/89/2019 z dnia 28 

marca 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/253/2019   w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/90/2019 z dnia 28 

marca 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/254/2019   w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLI/823/18 z dnia 

24 sierpnia 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ludowej w środkowej części wsi 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/255/2019   w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXXVIII/741/18 z 

dnia 24 maja 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej i Świdnickiej w 

południowo-zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/256/2019  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/57/2019 z dnia 25 

stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Lipową a ul. Ślężańską w południowo-

zachodniej części wsi Wierzbice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Po konsultacji z panem wnioskującym o nadanie nazwy ulicy, prosiłbym 

o zmianę z ulicy Anielskiej na Szczęśliwą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uwzględniając wniosek wójta Kopcia o nazwę – Szczęśliwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XII/257/2019  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia z uwzględnieniem poprawek: 

W podstawie prawnej – powinien być paragraf 20 ust. 2 pkt.5 oraz paragraf 50 ust.1 statutu gminy 

Kobierzyce z 19 października 2018 roku (Dziennik Urzędowy poz. 5311). W uzasadnieniu proszę 

poprawić: Dolnośląski a nie Dolnośląską, wykreślić „utworzyć jest”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia uwzględniając wymienione poprawki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła oświadczenie 

nr XII/ 1/ 2019 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat realizacji 

projektu pn.: „Bezpieczna Przystań – utworzenie i zapewnienie funkcjonowania Dziennego 

Domu Pomocy w Tyńcu Małym”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.30. 

Brak. 

 

Ad.31. 

Brak. 

 

Ad.32. 

Poruszono następujące tematy: 

Radny Czesław Stadnik:  

1. Cegielnia w Domasławiu – co z tym terenem? 

2. Linia kolejowa i tereny przyległe – kwestia ich uporządkowania. 

Ad.33. 

Radny Adam Raś: Prośba od sołtysa Cieszyc, żeby na zebranie w sprawie gazu w Wierzbicach zaprosić 

również mieszkańców Cieszyc. 

Radny Wiesław Muraczewski:  

1. Obiekt Ślężańsko-Bielański – ogrodzić słup średniego napięcia 

2. Ścieżka rowerowa na ulicy Przystankowej- obniżyć krawężnik przy przejściu po drugiej stronie. 

Radny Wiesław Szwed;  

1. W Kobierzycach na rogu ulicy Ludowej i Dębowej jest inwestycja prywatna, brud pozostawiany 
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na ulicy jest zmywany a nie jest zamiatany. 

2. Kamera przy rondzie w Kobierzycach – znajduje się tam placówka handlowa i po zakończeniu 

jej funkcjonowania część osób wychodzi i spożywa alkohol na zewnątrz.  Czasami centralnie 

pod tą kamerą są załatwiane potrzeby fizjologiczne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Na ulicy Ogrodowej jest budowa, 

gdzie jest pełno śmieci, worków, styropianu.  Proszę o interwencję. 

 

Ad.34. 

Brak komunikatów. 

 

Ad.35. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XII Sesji Rady 

Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.12.20 

Liczba załączników: 3.  

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                       Elżbieta Regulska 

 

  


